

شركة مطاحن وسط و غرب الدلتا ش م م طبقا لإحكام القانون ١٥٩ لسنه ١٩٨١ ١٩ ش الجلاء – طنطا

======

الساده / البورصه المصرية ..

تحيه طيبه وبعد ...

نتشرف بان نرسل لسيادتكم ..

* ملخص قرارات الجمعية العامة العادية وغير العادية المنعقدتين في ٢٠٢٥/٩/٢٨ هذا للعلم والاحاطه واتخاذ اللازم ..

وشكرا جزيلا لسيادتكم ..

مدير علاقات المستثمرين

5

عرفات بدراوي راغب



قرارات الجمعية العامه العادية

لشركة مطاحن وسط وغرب الدلتا المنعقدة بتاريخ ٢٠٢٥/٩/٢٨ للنظر في إعتماد القوانم المالية عن العام المالي المنتهى في ٢٠٢٥/٦/٣٠

 التصديق على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط ونتائج اعمال الشركة عن العام المالي ٢٠٢٥/٢٠٢٤ ،

- ٧. النظر في تقريري السادة مراقبي الحسابات والتصديق على رد الشركة عليهما ،
 - ٣. المصادقة على تقرير الحوكمة عن العام المالي المنتهى في ٣٠/٦/٣٠ ،
- المصادقة على قائمة المركز المالى فى ٣٠/٦/٣٠ والقوائم المالية والحسابات الختامية للشركة عن العام المالى المنتهى فى ذات التاريخ .
- الاحاطة بما حصل عليه رئيس واعضاء مجلس الإدارة خالال العام المالى
 ٢٠٢٥/٢٠٢٤ وفق ماتقرر من الجمعية العامة.
- ٦. الموافقة على قائمة توزيعات الارباح عن العام المالى المنتهى فى ٣٠ / ١٠٢٥/٦/٣٠ بمراعاة أن تكون حصة المساهمين قدرها ٢٧٠ مليون جنيه بواقع ٣٦ جنيه للسهم وذلك على النحو التالى :-

القيمة بالجنيه

	جزئى	کٹی
الفائض بعد الضريبة	44444444	
يضاف (يخصم) ارباح وخسائر مرحثة	(٩٢٦٥٨٥٠)	
الارياح الصافية		£100A.97V
إحتباطيات		
إحتياطي قانوني	1 £ 9 10	
إحتياطي نظامي	791.784	
احتياطي رأسمالي	_	
		V9107798
		77717477
توزيعات المساهمين بواقع ٣٦ جنيه للسهم	YY	
توزيعات العاملين	1,,,,,,	
مكافأة مجلس الادارة		
توزیعات اخری (٥٠٠٠ نشاط ریاضی)	7175775	
		77717677

مع الموافقة على صرف مكافاة لمجلس الإدارة من الحصة المدرجة بقائمة توزيعات الارباح عن العام المالى المنتهى في ٣٠/٦/٦٠٠ .

٧. احاطة الجمعية العامة بقرار مجلس الإدارة بشأن منح العاملين:
 أ. العلاوة الدورية بنسبة ١٠% من الاجر الاساسى اعتباراً من ٢٠٢٥/٧/١

- ب. منحه بنسبة ٥% من الاجر الاساسى تصرف شهرياً اعتبارا من الاجر الاساسى تصرف شهرياً اعتبارا من الدرج (٢٠٢٥/١/١ وتخضع لجميع الاستقطاعات القانونية على ان تدرج ضمن عناصر الاجر المتغير .
- ٨. إعتماد التبرعات التبى تمت خلال العام المالى ٢٠٢٥/٢٠٢٤ بمبلغ
 ١٨٣.٣٢٢ ألف جنيه والترخيص لمجلس الإدارة بمنح تبرعات خلال
 العام المالى ٢٠٢٦/٢٠٢٥ بحد اقصى مبلغ ٥٠٠ ألف جنيه ٠
- الموافقة على تعيين مكتب الساده / حسونة وخليل محاسبون ومراجعون قانونيون مراقباً لحسابات الشركة عن العام المالى ٢٠٢٦/٢٠٢٥ باتعاب سنوية قدرها (٧٠) الف جنبه غير شاملة الضريبة وبالتكليفات الواردة بالعرض المقدم منهم.
- ١٠. الموافقة على تحديد الرواتب المقطوعة ويدلات مجلس الإداره أعتباراً من
 ٢٠٢٥/٧/١ على النحو التالى:-
- الراتب الشهرى المقطوع لرئيس مجلس الإدارة غير التنفيذى بمبلغ ، ٤ ألف جنيه شهرياً ،
- بدلات جلسة مجلس الإدارة شهريا بمبلغ (١٠٠٠٠) جنيه للجلسة الواحدة موزعه على النحو التالى:
 - بدل حضور ۸۰۰۰ جنیه
 - بدل انتقال ۲۰۰۰ جنیه

مع مراعاة ما يلى :

- الا يزيد ما يتقاضاه كل من رئيس وأعضاء مجلس الإدارة من بدلات الحضور والانتقال لجلسات مجلس الإدارة عن خمسة عشر جلسة سنوياً
- ألا يتجاوز بدل الجلسة لعضو اللجنة التى تشكل من أعضاء مجلس الإدارة عن قيمة بدل الانتقال المقررة لعضو مجلس الإدارة شهرياً على ألا يزيد ما يتقاضاه عن عدد أربع جلسات للجنة الواحدة سنوياً .
- استمرار العمل بما تقرر من الجمعيات العامة السابقة للشركة من المزايا
 والخدمات الاجتماعية باستخدام السيارة والعلاج لكل من الرئيس التنفيذي
 والأعضاء المنتدبين ،

- ١١. اخلاء مسئولية مجلس الإدارة عن العام المالى ٢٠٢٥/٢٠٢٤ في ضوء ما عرض على الجمعية من بيانات ومعلومات عن القوائم المالية ونتائج الأعمال ،
- 11. الموافقة لمجلس الإدارة على عقود المعاوضة التي ابرمتها الشركة للعام المالى ٢٠٢٥/٢٠٢٤ وكذا الترخيص للمجلس في ابرام عقود المعاوضة مع الأطراف ذوى العلاقة للعام المالى ٢٠٢٦/٢٠٢٥ ،
- ١٣. الموافقة على البدء في اتخاذ الإجراءات الخاصة بزيادة رأس المال ليصل إلى النصاب القانوني طبقاً لكتاب الهيئة العامة للرقابة المالية بزيادة رأس مال الشركة إلى ١٠٠ مليون جنيه
- ١٠. الموافقة على إتضاد الإجراءات القانونية لبيع خطى إنتاج الخبر البلدى و الأفرنجى بمشتملاتهما بمخبر بنها.

مع مراعاه الأحكام والقوانين المنظمة لهذا الشأن.

مرئيس مجلس الإدامرة ومرئيس الجمعية العامة

« اللوام : محمد ايهاب احمد سعد غانم «





شركة مطاحن وسط وغرب الدلتا شركة مساهمة مصرية طبقا لأحكام القانون ١٥٩ لسنة ١٩٨١

مكتب رئيس مجلس الإدارة

قرارات الجمعية العامه غير العادية لشركة مطاحن وسط وغرب الدلتا المنعقدة بتاريخ ٢٠٢٥/٩/٢٨

- الموافقة علي بيع ارض مطحن الشرق بمنوف بمساحة ٣ قيراط و٩ أسهم مسجلة بقرار تأميم سنة ١٩٦١ و مسجل برقم ٧٠٠ لسنة ١٩٩٨ شهر عقاري والكائنة بمنوف شارع مدرسة الزراعة.
 - الحد الشمالي جار أهالي
 - الحد الجنوبي جار أهالي
 - الحد الشرقى شارع أولاد خربوش
 - الحد الغربي شارع المعهد الديني

على أن يتم مراعاة الأحكام والقوانين المنظة لهذا الشأن عند إتمام عملية البيع.

م نيس محلس الإدامة ومنيس الجمعية العامة

« اللواء : محمد ايهاب احمد سعد غانم »





L.L.C

In accordance with the provisions of Law 159 of 1981

19 Elgalaa St., Tanta

=====

Gentlemen /Egyptian Stock Exchange..

Greetings,

We are honored to send you..

* Summary of the resolutions of the Ordinary and Extraordinary General Assembly held on 28/9/2025

This is for your information and necessary action . . .

Thank you very much ..

The state of the s

Investor Relations Manager

Arafat Badrawi Ragheb

Head Office : 19 Elgalaa St. - Tanta

https://middleandwestdeltamills.com

Tel: 3548384/040 - 3548547/040 Telefax

info@middleandwestdeltamills,com

Decisions of the Ordinary General Assembly

of Middle and West Delta Flour Mills Company held on September 28, 2025

To consider approving the financial statements for the fiscal year ending June 30, 2025

- Approval of the Board of Directors' report on the company's activities and results for

 the fiscal year 2024/2025
- 2- Review of the auditors' reports and approval of the company's response to them.
- 3- Approval of the governance report for the fiscal year ending June 30, 2025
- 4- Approval of the financial position statement on June 30, 2025, and the financial statements and final accounts of the company for the fiscal year ending on the same date.
- 5- Review of what the Chairman and members of the Board of Directors obtained during the fiscal year 2024/2025, in accordance with what was decided by the General Assembly
 - Approval of the dividend distribution list for the fiscal year ending on 6/30/2025, taking into account that the shareholders' share is 270 million pounds,

at 36 pounds per share, as follows:

Value in pounds

	Partial	Total
Surplus after tax	424,846,777	
Add (deduct) retained profits and losses	(9,265,850)	
Net profits		4155,809,227
Reserves		
Legal reserve	40049815	
Statutory reserve	39406878	
Capital reserve		
		79,456,693
		336,124,234
Shareholders' distributions at 36 pounds per share	270000000	
Employees' distributions	60000000	
Board of Directors' bonus	4000000	
Other distributions (0.5% sports activity)	2124,234	
		336,124,234

Approval to pay a bonus to the Board of Directors from the share included in the profit distribution list for the fiscal year ending on June 30, 2025.



- -7 The General Assembly was informed of the Board of Directors' decision regarding granting employees:
- A. A periodic bonus of 10% of the basic salary, effective from July 1, 2025
- B. A grant of 5% of the basic salary, disbursed monthly, effective from July
- 1, 2025, subject to all legal deductions, and to be included within the variable salary elements.
- 8 .. Approval of donations made during the fiscal year 2024/2025 amounting to 83,322 thousand pounds, and authorization of the Board of Directors to grant donations during the fiscal year 2025/2020, with a maximum amount of 500 thousand pounds.
- 9... Approval of the appointment of the office of Messrs. Hassouna and Khalil, Certified Accountants and Auditors, as the company's auditor for the fiscal year 2025/2026, with an annual fee of (70) thousand pounds, excluding tax, and with the assignments included in their submitted offer
 - 10. Approval of setting the fixed salaries and allowances for the Board of Directors, effective from July 1, 2025, as follows:
- The fixed monthly salary for the non-executive Chairman of the Board of Directors is EGP 40,000 per month.
- The monthly Board of Directors session allowances are EGP 10,000 per session, distributed as follows:

8,000 EGP attendance allowance

2,000 EGP transportation allowance

Taking into account the following:

- The attendance and transportation allowances received by the Chairman and members of the Board of Directors for attending Board meetings shall not exceed fifteen sessions annually.
- The session allowance for a member of the committee formed from the members of the Board of Directors shall not exceed the value of the transportation allowance determined for a member of the Board of Directors per month, provided that the amount received does not exceed four sessions per committee annually.
- Continuation of the benefits and social services decided by the company's previous general assemblies, including car use and medical treatment for both the CEO and managing directors.

- 11. Disclaimer of the Board of Directors' liability for the fiscal year 2024/2025 in light of the data and information presented to the General Assembly regarding the financial statements and business results.
- 12. Approval of the Board of Directors' compensation contracts concluded by the company for the fiscal year 2024/2025, as well as authorization for the Board to conclude compensation contracts with related parties for the fiscal year 2025/2026.
 - 13. Approval to initiate procedures to increase capital to reach the legal quorum in accordance with the letter from the Financial Regulatory Authority to increase the company's capital to 100 million pounds.
- 14. Approval to take legal procedures to sell the baladi and french bread production lines, along with their components, at Banha Bakery.
 Taking into account the provisions and laws regulating this matter.

Chairman of the Board of Directors

and Chairman of the General Assembly

Major General: Mohamed Ehab Ahmed Saad Ghanem.





Middle and West Delta Flour Mills Company

Egyptian Joint Stock Company
In accordance with the provisions of Law No. 159 of 1981

Chairman's Office

======

Decisions of the Extraordinary General Assembly

of Middle and West Delta Flour Mills Company held on September 28, 2025

Approval of the sale of the land of the East Mill in Menouf, with an area of 3 carats and 9 shares registered by the nationalization decision of 1961 and registered under No. 570 of 1998, Real Estate Registry, located in Menouf, Agriculture School Street.

- The northern border is near the people
- The southern border is near the people
- The eastern border is Awlad Kharboush Street
- The western border is the Religious Institute Street

The provisions and laws regulating this matter must be taken into account when completing the sale process.

Chairman of the Board of Directors

and Chairman of the General Assembly

Major General: Mohamed Ehab Ahmed Saad Ghanem

